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Poznań, 23 lipca 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: parkowania taksówek na przystanku autobusu T2 na Dębcu. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w związku w pracami na trasie tramwajowej na Dębiec, uruchomiona została linia autobusowa T2, która 

ma przystanek początkowy w miejscu gdzie zazwyczaj funkcjonuje postój TAXI. Niestety, taksówkarze często 

parkują albo w miejscu zatoki przystankowej, albo na odcinku poprzedzającym – na chodniku w kierunku 

przejazdu kolejowego, także w miejscu przejścia dla pieszych, co powoduje brak widoczności na przejściu dla 

pieszych. 

Zwracam się z prośbą o kilkukrotne interwencje Straży Miejskiej w tym miejscu oraz współpracę 

z korporacjami taksówek, aby wyczulili taksówkarzy na brak możliwości parkowania w tym miejscu. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 


